

Dear OCPM,

I am writing about the proposed site for the former Franciscan chapel. I am a resident of the Peter-McGill quartier and I have one child who is 2.5 years old. We have lived near the intersection of Sherbrooke and Redpath for almost five years and enjoy living near shops and services because we do not own a car. Our son goes to a CPE nearby and we hope that we will not have to move as he grows up.

Currently we frequent Walter-Percy Park, which is near our home. Since the playground was built, you can see many families with young children there all the time. It can get very crowded because there are not many parks in this area. However, because the park is hilly and small, you cannot do anything like teach a child to cycle, or play sports, or fly a kite. To do that, we have to go to Parc La Fontaine or Westmount Park, which are both half an hour away by bus. It is not easy for example to transport a small bicycle there, since we have no car.

To add something, recently we have viewed some condos in the Griffintown area and the main reason why families don't want to live there is because there are no parks and schools. If the OCPM wants to keep families living in the downtown core, please consider adding parks and schools.

We hope you will consider converting this land into a park for the residents of the Peter-McGill quartier and the many children who live here.

Thank you,

Lisa Poh

Cher OCPM,

Ce lettre est à propos du projet immobilier du domaine des Franciscains. Je suis résidente de le quartier Peter-McGill and j'ai un enfant qui a 2.5 ans. Nous avons habité entre Sherbrooke et Redpath depuis 5 ans et profitons beaucoup la proximité aux magasins et les services parce-que nous n'avons pas une auto. Notre fils fréquente un CPE près de chez nous et nous espérons que nous pouvons continuer habiter ici.

A ce moment, nous fréquentons Parc Walter-Percy, qui est proche pour nous. Depuis l'installation de la cour de jeu, il y a beaucoup familles avec jeunes enfants là-bas tous les jours. Il peut être bondé parce que il n'y a pas beaucoup des parcs dans ce quartier. Mais à cause de la domaine escarpée et petite, il n'est pas possible de jouer un sport et d'apprendre un enfant à faire du vélo ou voler un cerf-volant. Pour ça, nous devons aller au parc La Fontaine ou parc Westmount qui sont loin et qui ne sont pas facilement accessible avec un petit vélo sans voiture.

Pour ajouter un autre chose, dernièrement nous avons visitons quelques condos dans le quartier Griffintown, et la raison que les familles ne veulent pas habiter là-bas c'est parce-que l'absence des parcs et des écoles. Si the OCPM veut garder les familles qui habite à Ville-Marie, s'il vous plait envisager ajouter des parcs et des écoles.

Nous espérons que vous envisagez la création d'un parc pour les résidents de le Quartier Peter-McGill et les beaucoup enfants qui habite ici.

Merci,

Lisa Poh